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Ministrul Finantelor: Riscul ca România sa sufere de pe urma unei crize globale

este aproape de zero

Riscul ca România sa sufere de pe urma unei crize globale este aproape de zero, pentru ca am construit un

buget conservator, a anuntat marti ministrul Finantelor, Florin Cîtu.

"Riscul ca România sa sufere de pe urma unei crize globale este foarte foarte mic, aproape de zero. Am construit

un buget conservator, sunt mai multi bani alocati pentru investitii care se pot face si asta înseamna ca în acest an ne

asteptam ca o contributie mai mare la cresterea economica sa vina de la investitii, nu de la consum. Am spus asta

si în Strategia fiscal-bugetara prin modul în care am selectat proiectele. Nu îmi este teama nici de o încetinire

globala, România este OK, iar încrederea investitorilor...când am iesit pe pietele internationale au fost 12 miliarde

de euro oferiti pentru România. Un maxim istoric. Investitorii au avut încredere sa vina cu 12 miliarde de euro

catre România. Este clar ca România merge într-o directie OK", a declarat Florin Cîtu într-o conferinta de presa.

El a precizat ca trebuie analizat modul în care România este evaluata de catre investitorii straini iar evaluarea cea

mai simpla se vede în evolutia dobânzilor care scad în fiecare luna.

Ministrul Finantelor a mai anuntat, totodata, ca în acest an Codul Fiscal nu va fi modificat.

Pe de alta parte, acesta a fost întrebat daca pensiile vor fi majorate cu 40% în toamna acestui an si daca mai are

bunici în viata.

"Sa stiti ca bunicii mei au fost niste oameni foarte onesti si au trait la tara toata viata. Niciodata nu mi-au cerut

niciun ban si au muncit cu ceea ce au avut tot timpul. Chiar daca comunistii le-au luat proprietatile, bunicul meu a

fost chiar în puscarie si înca au stat ani de zile dupa aceea, 30 de ani de zile, sa-si recupereze proprietatile,

niciodata nu i-am auzit pe bunicii mei sa întrebe ceva de bani, întotdeauna s-au descurcat singuri. Dar pentru restul

românilor, le spun ceea ce spun de la începutul acestui an: banii pentru cresterea, pentru legislatia în vigoare,

pentru pensii, pentru salarii, sunt în buget. În februarie, veti vedea ca în sectorul bugetar vor creste salariile, chiar

daca eu, ca sa fie o chestie directa, am înghetat salariul meu si al demnitarilor si al celorlalti alesi locali", a spus

Florin Cîtu.

Întrebat daca ar putea acea loc o crestere graduala a pensiilor pentru diverse categorii sociale, el a precizat ca "nu

exista nicio discutie în acest moment despre pensii, banii sunt la buget", iar discutia despre o posibila esalonare a

cresterii exista la Banca Nationala a României si la Consiliul Fiscal, nu la MFP.
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